

Title (en)

Material economizing package for fluorescent lamps.

Title (de)

Materialsparende Warenverpackung, insbesondere für Langfeldleuchten.

Title (fr)

Emballage pour lampes fluorescentes et économiser du matériel.

Publication

EP 0541831 A1 19930519 (DE)

Application

EP 91119138 A 19911111

Priority

EP 91119138 A 19911111

Abstract (en)

A package, in particular for fluorescent lamps, in the form of a strip of material having a punch-out for receiving a bar or a rod of an article carrier, the strip of material (1) having in each case a flap (3, 3') at each of its ends (2, 2') in the region of its longitudinal sides (6), which flap is formed by an incision (4, 4') in one longitudinal side (6) and is intended to be inserted in a suitable opening in the article (21) to be packaged and to be fastened therein in a clamping manner. <IMAGE>

Abstract (de)

Warenverpackung, insbesondere für Langfeldleuchten, in Form eines Materialstreifens mit einer Ausstanzung zur Aufnahme eines Bügels oder einer Stange eines Warenträgers, wobei der Materialstreifen (1) im Bereich seiner Längsseiten (6) an jedem seiner Enden (2, 2') je eine durch einen Einschnitt (4, 4') in eine Längsseite (6) gebildete Lasche (3, 3') aufweist, die dazu bestimmt ist, in eine dazu geeignete Öffnung in der zu verpackenden Ware (21) eingeschoben und darin klemmend festgehalten zu werden. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 73/00

IPC 8 full level

B65D 73/00 (2006.01); **B65D 85/42** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 73/0021 (2013.01); **B65D 85/42** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2394470 A1 19790112 - PHILIPS NV [NL]
- [A] DE 9105884 U1 19910829
- [A] US 4023678 A 19770517 - FIEDLER DOLORES E
- [A] DE 9104096 U1 19910606

Cited by

EP0640531A1; US5584393A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0541831 A1 19930519

DOCDB simple family (application)

EP 91119138 A 19911111